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§1. Sammanträdets öppnande och godkännande av 
dagordningen 

 

Ordförande hälsade alla välkomna till sammanträdet. Dagordningen 

godkändes. 

 

§2. Justerare utses 

 

Bertil Andersson och Anne-Marie Bergström 

 

§3. Besök av demokratisamordnare Peter Kreitz 

 

Peter Kreitz arbetar som utredare och demokratisamordnare i 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning. Han berättade bland 

annat om arbetet med att öka kontakten mellan stadsdelens invånare 

och politikerna i stadsdelsnämnden. Detta kan till exempel ske 

genom politikerträffar på olika ställen i stadsdelen. Tanken är att 

politikerna ska komma till platser som passar invånarna. Träffarna 

annonseras på Stockholm stads hemsida, stockholm.se, på Facebook  

och i månadsannonsen i lokaltidningen. För att öka kontakten 

mellan invånarna och förvaltningen har en facebooksida skapats. 

Där kan man ställa frågor till förvaltningen och få svar. Stadsdelens 

facebooksida har i nuläget omkring 800 följare.   

 

Pensionärsrådet föreslår att de olika pensionärsföreningarna i 

stadsdelen ska få information om politikerträffarna så de kan tipsa 

och informera sina medlemmar.  

 

§ 4. Anmälan av protokoll 

 

a) Stadsdelsnämndens pensionärsråd protokoll 2016-09-13 

 

Stadsdelsnämndens pensionärsråd framhåller vikten av att få ett mer 

direkt samarbete med kommunstyrelsens pensionärsråd. Kerstin 

Svensson som är medlem i både SPR och KPR ska ta upp frågan 

med KPR.  
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b) Kommunstyrelsens pensionärsråd protokoll 2016-09-13 

 

8. Genomgång av ärenden till äldrenämnden den 20 september 

2016 

 

§11 Svar på remiss Strategi för fossilbränslefritt Stockholm 2040 

Pensionärsrådet stödjer KPR:s yttrande. 

 

§15 Kartläggning av brukarnas möjlighet att påverka maten och 

måltiden på vård- och omsorgsboendena 

Pensionärsrådet stödjer KPR:s yttrande. 

 

12. Övriga frågor 

Frågan om KPR:s hemställan att verka för att staden anlitar 

Stiftelsen Stockholms läns Äldrecentrum för att genomföra en studie 

gällande stadens omsorgstagare:  

Pensionärsrådet stödjer KPR. Pensionärsrådet tycker att det är 

viktigt att det blir en ny undersökning 2017. 

 

c) Hägersten-Liljeholmens lokala brottsförebyggande råd, 

minnesanteckningar 2016-09-16 

 Pensionärsrådet tycker att det är viktigt att trygghetsvandringarna 

fortsätter och vill att det även genomförs en trygghetsvandring på 

Hägerstensåsen. 

 

§ 5. Kvarstående frågor och uppdrag 

  

Fruängsgårdens hissproblem 

Hissproblemen är nu lösta. 

 

Utbildning för pensionärsrådet 

En gäst kommer att bjudas in till pensionärsrådet vid varje ordinarie 

möte. Tanken är att detta ska räcka för att ge pensionärsrådet den 

information som har efterfrågats. Ett exempel är Kerstin Malmport, 

enhetschef för beställarenheten, som kommer att bjudas in för att 

informera om biståndsbedömning. Anneli Rydström sammanställer 

en lista med förklaringar till olika begrepp.  
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Cirkeln ”Försök inte lura mig” 

Pensionärsorganisationerna har tillsammans med Polisen och 

brottsofferjouren tagit fram ett mötespaket för studiecirklar eller 

aktiva möten som ger kunskap i hur man som äldre kan skydda sig 

mot bedrägeri. SPF i Mälarhöjden har kommit igång med möten. 

Det har fungerat väldigt bra och en fortsättning är planerad. 

 

Nedläggning av SeniorNet 

SeniorNet i Hägersten läggs ner på grund av att det inte finns några 

personer som vill engagera sig i styrelsearbetet. 

 

§ 6. Aktuell information från förvaltningen 

 

Den 13 oktober tillträdde Anders Carstorp som ny stadsdelsdirektör.  

 

Budgeten för 2017 har kommit ut och förvaltningen har påbörjat 

arbetet med att planera nästa års verksamhet.  

 

Stockholms stad tillåter inte längre anhöriganställningar inom 

hemtjänsten. 

 

§ 7. Ärenden till stadsdelsnämnden 

 

Ärende 2, Två medborgarförslag om anslagstavlor 

Två medborgarförslag om anslagstavlor har skickats in. Det ena 

förslaget gäller specifikt grill-bouleplatsen vid Amfiteatern, 

Hägerstensåsen. Det andra förslaget gäller fler anslagstavlor på 

olika platser i stadsdelen. Pensionärsrådet stödjer båda förslagen.  

 

Ärende 3, Badbrygga vid Trekantens östra sida, svar på 

medborgarförslag 

Pensionärsrådet stödjer förvaltningens svar. 

 

Ärende 4, Utegym för äldre, svar på medborgarförslag 

Pensionärsrådet tycker att utegym är en bra idé och att det är bra att 

förvaltningen utreder frågan. 

 

Ärende 6, Åldringsbrott, om förebyggande arbete för äldres 

trygghet, svar på skrivelse 

Pensionärsrådet tycker att förvaltningens svar är bra. 
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Ärende 10, Förslag till program mot våld i nära relationer och 

hedersrelaterat våld och förtryck 2017-2020, yttrande till 

kommunstyrelsen 

Pensionärsrådet kommenterar att det är viktigt att arbetet mot våld i 

nära relationer även inbegriper pensionärer. 

 

Ärende 12, Avfallsplan för Stockholm, svar på remiss från 

Stockholm vatten 

Pensionärsrådet kommenterar att tömningen av 

återvinningsstationerna fungerar dåligt och att det samlas mycket 

skräp omkring dem.  

 

Ärende 15, Ansökan om förlängda serveringstider för Eventhuset, 

yttrande till socialnämnden 

Pensionärsrådet stödjer förvaltningens förslag till beslut. 

 

Ärende 17, Handlingsplan för jämställdhetsintegrering 2016-2018 

Pensionärsrådet tycker att förvaltningens handlingsplan är bra.  

 

§ 8. Rapport från förtroenderåden 

 

Fruängsgårdens förtroenderåd, Valter Lund 

Lördagen den 15 oktober ordnade förtroenderådet kaffe för boende 

på Fruängsgården och 60-70 personer kom. 

 

§ 9. Övriga frågor 

 

Inga övriga frågor finns 

 

§ 10. Nästa sammanträde 

 

Nästa sammanträde blir den 15 november 2016, start med förmöte 

kl.9:00. 

 

§ 11. Sammanträdet avslutas 

 

Ordförande tackade alla för dagens möte och förklarade därmed 

sammanträdet avslutat.  
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